



道風山服務處
TAO FONG SHAN SERVICE UNIT

道風山基督教墳場

參觀須知

各位親愛的朋友：

道風山基督教墳場乃私人地方，為保護優美寧靜的環境，敬請到訪朋友留意下列參觀須知：

- ✧ 未經許可，不可在墳場範圍進行集體活動；
- ✧ 團體參觀及活動須預先申請；
- ✧ 如遇雷暴警告、紅色／黑色暴雨警告，請盡快離開；
- ✧ 為愛護園內環境及花木，切勿隨地吐痰、亂拋垃圾，並嚴禁生火；
- ✧ 切勿餵飼野貓、野狗或猴子等野生動物；
- ✧ 勿採摘園內花木及擷取土石磚瓦；
- ✧ 參觀者須注意個人安全。如遇意外事故，包括財物遺失、身體損傷等，本處概不負責。

如有任何疑問，致電 2694 4033 向本處職員查詢。

道風山服務處

2024 年 7 月



道風山服務處
TAO FONG SHAN SERVICE UNIT

Guidelines for Visiting Tao Fong Shan Christian Cemetery

Dear friends,

Tao Fong Shan Christian Cemetery is a private cemetery. We kindly ask visitors to take note of the following guidelines to protect the serene and beautiful environment:

1. **Unauthorized Activities:**

- Visitors are not allowed to organize group gathering within the cemetery premises without permission.
- Group visits and events must be pre-arranged.

2. **Weather Warnings:**

- In case of thunderstorm warnings or red/black rainstorm signals, please leave promptly.

3. **Environmental Care:**

- To preserve the environment and flora, avoid spitting or littering.
- Open fires are strictly prohibited.

4. **Wildlife Interaction:**

- Do not feed stray cats, dogs, monkeys, or other wild animals.
- Refrain from picking flowers or disturbing the natural surroundings.

5. **Personal Safety:**

- Visitors should be cautious and aware of their safety.
- In case of accidents, including lost belongings or injuries, the cemetery management cannot be held responsible.

For any inquiries, please call 2694 4033.

Tao Fong Shan Service Unit

7.2024